
國立中央大學物理學系研究生  離校系所同意書 
Graduation Form of the Physics Department of National Central University 

For Graduate Students 
 

姓   名 

Name 

 
學    號 

School ID 

 

系   所 

Department 

 
連絡電話 

TEL 

 

離校日期 

Date of 

departure 

                年(Y)         月(M)        日(D) 

此為預計至註冊組領取畢業證書日期，如有支領計畫津貼，離校日期不可早於支領津貼

最後一日。This is the estimated date for receiving the graduation certificate from the Registrar 

Division. If you receive a planning subsidy, the date of leaving school cannot be earlier than the 

last day for receiving the subsidy. 

TIGP學程同學請務必先通知學程預計離校日期。Students in the TIGP program must inform 

MST Office in advance. 

指導教授簽核 

Supervisor’s 

Signature 

＊表列學生之學位論文係由本人指導，該生之論文經口試合格

並已依規定完成修訂，經本人同意其辦理離校手續。 

＊The thesis of the above student was prepared under my 

supervision, as well as any amendments/revisions required after 

successfully defending the thesis. I hereby agree that he/she 

may apply to leave the school. 

 

□已確認該生領取本人計畫兼任助理研究助學

金將於[離校當日]終止。(需提前五天完成人事系

統相關申請程序) 

 

 

簽名 Signature：                                 

(請指導教授務必親筆簽名，不可使用蓋章，謝謝!) 

物理系辦 

簽核 

Department 

Office Signature 
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03-

05A 


